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Enkel fråga till Kommunstyrelsen miljöutskotts ordförande Hans Peters 

Till min stora glädje såg jag i handlingarna till KSMU att koldioxidbudgeten är klar och ärendet är 
återrapporterat. 

Det var intressant läsning och positivt att klimatsekreteriatet arbetar på ett så professionellt sätt med en 
vetenskapligmetod som grund. Det kommer bli ett viktigt verktyg för alla i Nacka och då är det helt 
avgörande att resultaten bygger på säker och stabil vetenskaplig grund.  

Det är också lite skrämmande att det är så kort tid kvar innan Sveriges och Nackas del utsläpps 
möjligheterna för att hålla Parisavtalets mål, väl under två graders uppvärmning så snart är slut. De 
stora första förändringarna behöver ske inom några år. 

 

Min fråga till dig Hans Peter är om koldioxidbudgeten och dess visualisering kommer presenteras och 
marknadsföras på fler sätt än genom kommunens hemsida för medborgarna? 

(Extra fråga om den tillåts, kan du berätta lite för oss om koldioxidbudgeten?)  

 
Tomas Ottosson, Vänsterpartiet 


